

各位家长/学生，

衷心感谢您对高贵林孔子学院工作的大力支持，请注意以下事项：

2024春季学期我们继续开设网课，并在Como Lake Middle School校区开设教室授课（周六）。2024春季中文网课报名将从2023年11月27日开始，由于学位有限，特别是原班学生的位置只保留至2024年1月14日，所以请尽早报名。2024年1月14日以前报名的学生将享受10元学费优惠。学生报读第二门课程或者家庭成员同时报读，亦可获得10元学费优惠。

如果您需要查询，请给我们打电话：604-716-5118 / 778-317-1028。

谢谢！

Dear parents/students,

Thank you for your support of our programs. Please be reminded about the following :

We offer online Mandarin in spring 2024 and in-person classes in Como Lake Middle School (Saturday only). Please note that our 2024 spring registration starts from November 27, 2023. Please register early as space is limited. The class spot will be reserved for the same class student till Jan 14, 2024. After that, the spot will be given to students who are on our waiting list. Please register early if your child wants to stay in the same class. An early bird discount of \$10 is offered to students who register before January 14, 2024. An additional \$10 discount will be offered for the 2<sup>nd</sup> course registration or siblings.

Any inquiries, please call Winsey 604-716-5118 or Sharon 778-317-1028.

Thank you.